

2. Do any of the staff mentioned in Part I receive income, financial assistance or other benefits related to their employment from sources other than the ministerial budget and, if so (a) which members (b) what are the details of the income, financial assistance or other benefits?

**No. 755—Mr. Blenkarn—March 23, 1984**

1. Was Dr. W. Edmund Clark a public servant employed by the Department of Energy, Mines and Resources and, if so, to the knowledge of the government did he take a sabbatical in Paris in 1982 or 1983 and, if so, on what dates?

2. Did the government incur any cost as a result of the sabbatical and, if so, by type of expense what was the cost of it?

3. During his sabbatical, was Dr. Clark paid by the government and, if so, at what classification and salary range?

4. To the knowledge of the government, during his stay in Paris, did Dr. Clark work for Lafarge or any other company and, if so, what remuneration was received by either Dr. Clark or the government for this work?

**No. 757—Mr. Cook—March 26, 1984**

During the week of March 18 to March 24, 1984, did any Cabinet Minister use a government aircraft and, if so, in each case, what (a) Minister ordered the aircraft (b) was the date of the trip (c) were the points of origin and destination (d) was the purpose of the trip (e) functions did the Minister attend at the point of destination (f) were the names and job descriptions of all persons on board (g) was the cost for use of the aircraft?

**No. 759—Mr. Taylor—March 26, 1984**

1. Are there any units to accommodate conjugal visits to Penitentiaries and, if so (a) how many are now in use (b) what was the total cost of each (c) where are they located (d) how often are they used?

2. From its inception to December 31, 1983, what was the total cost of this program, including equipment, furniture, extra guards, etc?

3. In (a) 1982 (b) 1983, how many (i) married women (ii) common law "wives" have taken advantage of this program?

**No. 760—Mr. Hees—March 27, 1984**

1. Does the government have a policy regarding the use of information contained in letters received from the public and, if so (a) what is it (b) what departments follow it (c) are (i) all letters kept on file and are they stored by a yes/no response to a certain issue (ii) data stored in a computer and, if so, does it have limited or multiple access?

2. Are there any departmental guidelines with respect to the number of negative letters, received from the public on a certain policy issue, which would cause the department to consider the abandonment or reassessment of its policy or

2. Des employés mentionnés en 1 touchent-ils un revenu, de l'aide financière ou d'autres avantages liés à leur emploi de sources autres que le budget du ministère et, dans l'affirmative, a) lesquels, b) quels sont les détails du revenu, de l'aide financière ou des autres avantages en cause?

**N° 755—M. Blenkarn—23 mars 1984**

1. M. W. Edmund Clark était-il fonctionnaire à l'emploi du ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources et, dans l'affirmative, le gouvernement sait-il s'il a pris un congé sabbatique à Paris en 1982 ou 1983 et, dans l'affirmative, à quelles dates?

2. Ce congé sabbatique a-t-il coûté quelque chose au gouvernement et, dans l'affirmative, combien par type de dépense?

3. Durant son congé sabbatique, M. Clark était-il payé par le gouvernement et, dans l'affirmative, quelles étaient sa classification et son échelle de traitement?

4. Le gouvernement sait-il si, durant son séjour à Paris, M. Clark a travaillé pour Lafarge ou toute autre entreprise et, dans l'affirmative, quelle rémunération a-t-on versée au gouvernement ou à M. Clark pour ce travail?

**N° 757—M. Cook—26 mars 1984**

Au cours de la semaine du 18 mars au 24 mars 1984, des ministres ont-ils utilisé un avion du gouvernement et, dans l'affirmative et dans chaque cas, a) quel ministre a commandé l'avion, b) quelle était la date du voyage, c) quels étaient le point de départ et la destination du vol, d) quel était l'objet du voyage, e) à quelles activités le ministre a-t-il participé à destination, f) quels étaient les nom et description de fonctions de toutes les personnes à bord, g) combien a coûté l'utilisation de l'avion?

**N° 759—M. Taylor—26 mars 1984**

1. Existe-t-il des installations qui permettent les visites conjugales dans les pénitenciers et, dans l'affirmative, a) combien en utilise-t-on présentement, b) quel en est le coût total, c) où se trouvent-elles, d) quelle en est la fréquence d'utilisation?

2. Depuis son lancement le 31 décembre 1983, quel est le coût total de ce programme, y compris l'équipement, le mobilier et les gardiens supplémentaires?

3. En a) 1982, b) 1983, combien (i) de femmes mariées (ii) d'épouses de droit commun ont profité de ce programme?

**N° 760—M. Hees—27 mars 1984**

1. Le gouvernement a-t-il des politiques au sujet de l'utilisation des renseignements contenus dans des lettres reçues du public et, dans l'affirmative, a) lesquelles, b) quels ministères les suivent, c) les lettres (i) sont-elles toutes gardées en dossier et sont-elles entreposées en fonction d'une réponse oui ou non à une certaine question (ii) des données sont-elles stockées dans un ordinateur et, dans l'affirmative, s'agit-il d'un ordinateur à accès limité ou multiple?

2. Existe-t-il des lignes directrices ministérielles au sujet du nombre de lettres négatives reçues du public au sujet d'une question de politique donnée qui inciteraient le ministère à songer à laisser tomber ou à réévaluer sa politique ou son